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В статье осуществлен комплексный анализ института экстрадиции и его правового регулирования в Республике Индия. 
Раскрывается национальное регулирование выдачи преступников в рамках международного сотрудничества Индии с 
иностранными государствами. Авторами исследуются основные проблемные положения законодательства Индии в части 
правовой регламентации процедуры и оснований выдачи преступников. Раскрывается процессуальный порядок действий 
индийских компетентных органов при рассмотрении и направлении запросов об экстрадиции.
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The article is devoted to a comprehensive analysis of the institute of extradition and its legal regulation in the Republic of India. 
The article reveals the national regulation of the extradition of criminals within the framework of India’s international cooperation with fo-
reign states. The main problematic provisions of Indian legislation concerning the procedure and grounds for the extradition of criminals 
are also analyzed. The procedural order of the Indian competent authorities when considering and sending extradition requests is de-
scribed in detail.

Keywords: extradition, criminal proceedings, international cooperation, the Republic of India.




